
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXV/2006 
 

obrad XXXV sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu  25  maja  2006  roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 21 radnych, tj. 100%. 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 
 
      Porządek obrad       
  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXXVsesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXXV sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z  XXXIV sesji Rady Miejskiej   
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Sprawozdanie finansowe Ostrzeszowskiego Centrum Kultury za rok 2005 (nr 256/2006) 
10. Sprawozdanie finansowe Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszów za rok 2005 
      (nr 257/2006) 
11. Sprawozdanie finansowe i merytoryczne Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ostrzeszowie  
      za rok 2005 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a) zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2006 rok (nr 255/2006) 
      b) zbycia nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Pocztowej (nr 246/2006) 
      c) zbycia nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Małkowskich  
          (nr 249/2006) 
      d) zbycia nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Kaliskiej (nr 251/2006) 
      e) zbycia gruntu położonego w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Cichej (nr 252/2006) 
      f) zmiany Statutu Gmin Ziemi Ostrzeszowskiej (nr 247/2006) 
      g) nadania Panu Eyvindowi Grunndtowi medalu „Za Zasługi dla Miasta i Gminy  
          Ostrzeszów” (nr 253/2006) 
      h) nadania Panu Władysławowi Grafowi medalu „Za Zasługi dla Miasta i Gminy  
          Ostrzeszów” (nr 254/2006) 
     i)  wyrażenia zgody na przyjęcie przez Miasto i Gminę Ostrzeszów pomocy    

    finansowej z budżetu Województwa Wielkopolskiego oraz zawarcia porozumienia     
    (nr 258/2006) 

       j) wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki dla Stowarzyszenia Ostrzeszowska Lokalna    
          Grupa Działania (nr 259/206) 
      k) zmiany uchwały w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Ostrzeszów  

    na lata 2004 – 2008 (nr 260/2006) 
       l) odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego (nr 261/2006) 
       ł) powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego (nr 262/2006) 
13  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
14. Sprawy różne i informacje 
15. Zakończenie 
                                                 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXXV sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwał.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   
 

 



Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz wniósł o: 

                   - wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia nazw  
                     ulic w mieście Ostrzeszów (nr 236/2006), 
                   - przyjęcie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie:  

                           - wyrażenia zgody na przyjęcie przez Miasto i Gminę Ostrzeszów pomocy    
                       finansowej z budżetu Województwa Wielkopolskiego oraz zawarcia          
                       porozumienia (nr 258/2006) 
                     - wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki dla Stowarzyszenia Ostrzeszowska         
                       Lokalna Grupa Działania (nr 259/206) 
                     - zmiany uchwały w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy  
                       Ostrzeszów na lata 2004 – 2008 (nr 260/2006) 

                           - odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego (nr 261/2006) 
                           - powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego (nr 262/2006) 

                   Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”)  przyjęła do porządku obrad 
                         wniesione projekty uchwał. 
 
                         Na obrady sesji przybył radny Adam Bociąga.   
 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXXV sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został radnyArkadiusz Suchanecki. 
                         Radny Arkadiusz Suchanecki wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) wybrała radnego Arkadiusza    
                         Suchaneckiego Sekretarzem obrad XXXV sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej 
                       Radna Krystyna Sikora - Sekretarza obrad XXXIV sesji Rady  
                       Miejskiej przedstawiła wniosek w sprawie przyjęcia protokół  
                         z poprzedniej sesj bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokół był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednogłośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz złożył powyższe sprawozdanie. 
                         Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Marek Pohl zapytuje czy będą kontynuowane prace drogowe 
                         w zakresie napraw pozimowych jezdni – „łatanie dziur”. 
                         Radny Adam Zawada: 

                   - nawiązując do położenia dróg wojewódzkich (ok. 100km) w gminach  
                     powiatu ostrzeszowskiego i ich stanu technicznego zaproponował  

 



                     zorganizowanie pod przewodnictwem gminy Ostrzeszów narady wójtów,  
                     burmistrzów i przewodniczących rad gmin: Ostrzeszowa, Kobyla Góry,  
                     Mikstatu, Doruchowa i Grabowa n. Prosną dla wypracowania wspólnego  
                     stanowiska i przyjęcia kierunku działań celem poprawy obecnej sytuacji.  
                     Do udziału w naradzie proponuje zaprosić także radnych wojewódzkich,  
                     przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego i Urzędu Wojewódzkiego,  
                   - zwrócił uwagę na małe zainteresowanie społeczeństwa i małe                 
                     wykorzystanie na potrzeby rekreacji zorganizowanej wybudowanych 
                     w ostatnich latach ciągów pieszo-rowerowych oraz wyznaczonych  
                     w terenie szlaków rowerowych. Zaproponował podjęcie działań w kierun- 
                     ku upowszechniania i popularyzacji tras rowerowych i zwiększenia oferty              
                     zorganizowanych zbiorowych imprez o charakterze rekreacyjnym. 

                           Zgłosił pomysł, aby wzorem miejscowości turystycznych postawić  
                           na terenie miasta tablice informacyjne ze szlakami rowerowymi. Z tą  
                           informacją wejść na teren szkół – zainteresować nauczycieli szkolnymi  
                           wycieczkami rowerowymi. Opracować przewodnik z dołączoną mapą  
                           z trasami rowerowymi i bazą agroturystyczną, 
                         Radny Aleksander Józefiak odwołując się do planu zagospodarowania  
                         obiektów sportowych przy ul Sportowej, zapytał kto i w jakim terminie  
                         zobowiązany jest do wybudowania – urządzenia parkingu pomiędzy ulicą 
                         Łąkową a kortami tenisowymi (gmina czy Stowarzyszenie), czy istnieje  
                         stosowny zapis w umowie. 
                         Radny Ryszard Szymański nawiązując do wypowiedzi Henryka Sicińskiego  

- Dyrektora ZZOZ opublikowanego w „Czasie Ostrzeszowskim” mających  
związek z konferencją na temat „rola i perspektywy szpitali powiatowych  

                         w województwie wielkopolskim”, która odbyła się w dniu 15 maja 2006 r. 
                         dotyczących: braku na konferencji miejscowych działaczy samorządowych, 
                         zarzutu braku wiedzy niektórych radnych nt. alternatywnych rozwiązań   
                         organizacyjno-prawnych dla szpitali powiatowych w Polsce i nieskorzysta- 
                         nia z okazji do jej poszerzenia, postawił pytania: 

                   - czy do Biura Rady wpłynęły zaproszenia dla radnych lub informacja  
                     o konferencji, 
                   - kto był organizatorem tego spotkania a w związku z tym czy organizator              
                     nie widział potrzeby zaproszenia radnych Rady Miejskiej a wymaga ich  
                     obecności.  
                   Radny Ryszard Dadaczyński odnosząc się do „Listu w sprawie konferencji”  
                   dyrektora ZZOZ Henryka Sicińskiego zamieszczonego w „Czasie Ostrze- 
                   szowskim” nr 21 z 2006 roku stwierdził, że na przedmiotową konferencję  
                   nie został zaproszony i był na niej jako osoba prywatna, a nie jako radny 
                   i nikogo nie reprezentował. 

 
                         W związku z publikacją w „Czasie Ostrzeszowskim” postawił pytania: 

                   - kto stoi za dyrektorem, że ten pozwala sobie na bezkarne obrażanie  
                     mieszkańców powiatu oraz radnych, 

                         - jakie konsekwencje zamierza wyciągnąć wobec  podwładnego Starosta   
                           za pismo w tym tonie , 

                   - czy po takim publicznym „występie” dyrektora, w którym nie miał nic  
                     merytorycznego do powiedzenia tylko obrażał mieszkańca powiatu oraz  
                     radnych, Starosta jest przekonany o konieczności zmiany na stanowisku  
                     dyrektorskim i niezwłocznie ogłosi konkurs na to stanowisko. 

 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nikt nie zabrał głosu. 
 
                         Obrady sesji opuścili radni: Aleksander Józefiak i Marek Pohl. 
 
Do p-ktu 9-go Sprawozdanie finansowe Ostrzeszowskiego Centrum Kultury za rok 2005  
                         (nr 256/2006) 
                         Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że              
                         powyższe sprawozdanie było szczegółowo omówione na posiedzeniach 

 



                         stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Dyrektor i Główna Księgowa         
                         Ostrzeszowskiego Centrum Kultury wyjaśnili wszystkie niejasności 
                         i odpowiedzieli na zapytania.  
                         Artur Derewiecki – Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury przedstawił  
                         projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
                         i rozliczenia wyniku finansowego Ostrzeszowskiego Centrum Kultury 
                         Ponadto omówił sprawozdanie, które stanowi załącznik do protokołu. 

                   Rada Miejska jednogłośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                   Uchwała Nr XXXV/289/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Na obrady sesji wrócił radny Marek Pohl.                           
 
Do p-ktu 10-go Sprawozdanie finansowe Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszów  
                           za rok 2005 (nr 257/2006) 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że              
                           powyższe sprawozdanie było szczegółowo omówione na posiedzeniach 
                           stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Dyrektorka i Główna Księgowa         
                           Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy wyjaśniły wszystkie niejasności 
                           i odpowiedziały na zapytania. 
                           Renata Nowicka – Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy przedstawi ła 
                           projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
                           i rozliczenia wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy. 
                           Ponadto omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik do protokołu. 

                     Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                     Uchwała Nr XXXV/290/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej powitał przybyłego na obrady sesji  
                           Lecha Janickiego – Starostę Ostrzeszowskiego.  
 
                           Obrady sesji opuścił radny Jan Góra.         
 

 
Do p-ktu 11-go Sprawozdanie finansowe i merytoryczne Ośrodka Sportu i Rekreacji  
                          w Ostrzeszowie za rok 2005 
                          Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że              
                          powyższe sprawozdanie było szczegółowo omówione na posiedzeniach 
                          stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Dyrektor i Główna Księgowa         
                          Ośrodka Sportu i Rekreacji wyjaśnili wszystkie niejasności i odpowiedzieli  
                          na zapytania. 
                          Ponadto Dyrektor miał doręczyć radnym przed sesją uzupełnienie do spra- 
                          wozdania przedstawianego na posiedzeniach stałych Komisji. 
                          Przewodniczący Rady zapytuje czy Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji  
                          poważnie traktuje Radę Miejską – nie dostarczył radnym materiałów  
                          uzupełniających sprawozdanie.  
                          Jerzy Juja – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji omówił sprawozdanie,  
                          które stanowi załącznik do protokołu. 
                          Radny Sławomir Odrobiński stwierdza, że: 

                    - sprawozdanie jakoś tam obrazuje działalność Ośrodka Sportu i Rekreacji, 
                    - Ośrodek prowadzi działalność komercyjną i niekomercyjną, 
                    - wzrasta dotacja na utrzymanie Ośrodka Sportu i Rekreacji, 
                    - są bardzo wysokie koszty osobowe: utrzymania basenu, który działa  

                            2 – 3 miesiące w zależności od pogody oraz utrzymania boisk, 
                          - spadają wpływy z działalności hotelu.   
.                         Wnioskuje o oddzielne rozliczenie działalności komercyjnej Ośrodka  
                          Sportu i Rekreacji. 
                          Dyrektor Ośrodka wyjaśnił, że koszty utrzymania boisk, tartanu są dość  
                          wysokie i rosną (przygotowanie boisk do meczów, tartanu do zawodów). 
              
                          Na obrady sesji wrócili radni: Jan Góra i Aleksander Józefiak, a opuścili  
                          radni: Adam Bociąga i Zygmunt Ostrowicz. 

 



                             
                          Radny Grzegorz Więcek stwierdza, że o ile sprawozdanie Ośrodka Sportu 
                          i Rekreacji byłoby przygotowane porównawczo do roku 2004 na posiedzenia         
                          Komisji to nie byłoby dzisiejszej dyskusji.  
                          Radny Edward Skrzypek zapytuje czy po tych wyjaśnieniach Rada Miejska  
                          przyjmuje sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2005 rok. 
                          Rada Miejska 15 głosami „za”, 6 „wstrzymującymi” przyjęła przedstawione  
                          sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji.. 
                            
                          Na obrady powrócili radni: Adam Bociąga i Zygmunt Ostrowicz. 
 
                          Radny Edward Skrzypek  
 
                          Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
                          Sportu i Zdrowia stwierdził, że gdyby sprawozdanie było przygotowane  
                          porównawczo do roku 2004 nie byłoby dzisiejszej dyskusji. 
                          Przewodniczący Rady Miejskiej zapytuje czy po tych wyjaśnieniach  
                          Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji Rada Miejska przymu7je sprawozdanie.  
                          Rada Miejska 15 głosami „za”, 6 „wstrzymującymi” przyjęła sprawozdanie. 
 
                          Obrady sesji opuścił radny Arkadiusz Suchanecki.  
 
 
Do p-ktu 12-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
                           a) zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2006 rok (nr 255/2006) 
                               Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższy projekt uchwały. 

                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Radny Henryk Mackanić zapytuje dlaczego nie ma zabezpieczonych          
                         środków na projekt sali gimnastycznej w Rogaszycach.  
                         Józef Bukiewicz – Skarbnik wyjaśnił, że w budżecie zabezpieczone są  
                         środki na budowę sali gimnastycznej w Siedlikowie i nie wiadomo czy 
                         zaplanowane środki będą wystarczające.  
                         Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/287/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

   
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił następujące projekty              
                           uchwał: 

b) zbycia nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy               
    Pocztowej (nr 246/2006) 

                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/291/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     c) zbycia nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy  
                         Małkowskich (nr 249/2006) 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/292/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Na obrady sesji wrócił radny Arkadiusz Suchanecki. 
 

                     d) zbycia nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy  
                               Kaliskiej (nr 251/2006) 

                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/293/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     e) zbycia gruntu położonego w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Cichej  
                         (nr 252/2006) 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 



                         Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/294/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przerwę  
                           w obradach sesji (godz.1140 – 1215). 
 
                           Po przerwie na obrady sesji nie powrócili radni: Elżbieta Derendal, 
                           Jan Góra, Antoni Obsadny i Krystyna Sikora. 
                            
                           Lech Janicki – Starosta Ostrzeszowski ustosunkował się do zapytań 
                           radnych: Ryszarda Szymańskiego i Ryszarda Dadczyńskiego w sprawie 
                           konferencji dotyczącej roli i perspektyw szpitali powiatowych w woje- 
                           wództwie wielkopolskim. 
 
                           Radni otrzymają odpowiedź na piśmie. 
 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił następujące projekty uchwał 
                           w sprawie: 
                           f) zmiany Statutu Gmin Ziemi Ostrzeszowskiej (nr 247/2006) 

                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/295/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Na obrady sesji powrócił radny Jan Góra. 
 

                     g) nadania Panu Eyvindowi Grunndtowi medalu „Za Zasługi dla Miasta  
                         i Gminy Ostrzeszów” (nr 253/2006) 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/296/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
   h) nadania Panu Władysławowi Grafowi medalu „Za Zasługi dla Miasta  

                               i Gminy Ostrzeszów” (nr 254/2006) 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/297/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           i) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Miasto i Gminę Ostrzeszów pomocy    

                         finansowej z budżetu Województwa Wielkopolskiego oraz zawarcia  
                         porozumienia (nr 258/2006) 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/298/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     j) wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki dla Stowarzyszenia                          
                        Ostrzeszowska Lokalna Grupa Działania (nr 259/206) 
                         Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Radny Henryk Kajser zapytuje jak będzie zabezpieczona pożyczka. 
                         Mariusz Witek wyjaśnił, że Stowarzyszenie będzie musiało podpisać  
                         weksel i nie wiem co jeszcze. 
                         Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/2992006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                    k) zmiany uchwały w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy  
                        Ostrzeszów na lata 2004 – 2008 (nr 260/2006) 
                         Józef Czwordon – Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy. 
                         Radny Sławomir Odrobiński stwierdza, że omawiany projekt nie jest spójny  
                         z wieloletnim planem inwestycyjnym uchwalonym przez Radę Miejską  

 



                         a powinien być. 
                         Stanisław Wabnic – Burmistrz odpowiedział, że  sprawdzimy i radny  
                         otrzyma odpowiedź na piśmie. 
 

                               Radny Zygmunt Lizakowski zapytuje co skłoniło Burmistrza, aby ten  
                         projekt przedstawić dziś na Radzie. 
                         Burmistrz wyjaśnił, że będzie to dodatkowy dokument do wniosku  
                         o dotację do Urzędu Marszałkowskiego.  
 
                     Obrady sesji opuścił radny Zygmunt Ostrowicz. 
 
                         Radny Grzegorz Więcek wniósł o 10 minutową przerwę w obradach celem         
                         uzupełnienia projektu uchwały.  
                         Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) przyjęła zgłoszony wniosek. 
 
                     Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach                    
                     (godz. 1325 – 1335). 
                     Po przewie na obrady nie wrócił radny Zygmunt Lizakowski. 
 
                         Józef Czwordon przedstawił uzupełniony projekt uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXV/288/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił następujące projekty uchwał 
                     w sprawie: 

               l) odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego (nr 261/2006) 
                        Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                        Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                        Uchwała Nr XXXV/300/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                           ł) powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego (nr 262/2006) 
                        Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
                        Rada Miejska jednogłośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                        Uchwała Nr XXXV/301/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 13-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanisław Wabnic wyjaśnił: 

                     - Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej winien uzyskać kategorię bo może  
                       nie być dotowany z Narodowego Funduszu Zdrowia,    
                     - przetarg na łatanie dziur wygrała firma radnego Adama Zawady i prace są 
                       prowadzone, 

                           - pomysł zorganizowania narady w sprawie dróg jest dobry,  
                     - Ośrodek Sportu i Rekreacji winien w swej działalności upowszechniać 
                       trasy rowerowe oraz propagować, 
                     - nie ma środków na urządzenie parkingu na kortach. 

                             Radny Adam Zawada podkreślił, że propagowaniem tras rowerowych  
                             zainteresować szkoły na terenie miasta i gminy. 
 
Do p-ktu 14-go Sprawy różne i informacje 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz poinformował, że jest już projekt płaskorzeźby,  
                           z granitu Jana Pawła II  w oknie z uniesioną ręką, gołębiem nad głową, 
                           twarzą z lat 90-tych. Napis z brązu. Płaskorzeźba umieszczona będzie na wieży  
                           Kościoła Chrystusa Króla  na wysokości I piętra. Umieszczenie płaskorzeźby  
                           uzgodnione jest z pozostałymi proboszczami i nie wnoszą uwag oraz Biskupem 
 
                           Koszt płaskorzeźby ok. 40 – 45 tys. zł. 
                           Radny Henryk Mackanić zapytuje na jakim etapie jest opracowanie planu  
                           przestrzennego zagospodarowania gminy. 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że wpłynęło kilka wniosków 
                           ze wsi Rogaszyce o zmianę planu zagospodarowania.          

 



                           W Sejmie jest projekt zmiany ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym. 
                          
                           Obrady sesji opuścił radny Marek Pohl. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował: 
                           - 7 lipca w Koszalinie odbędzie się spotkanie w sprawie drogi nr 11 

                     - kolejne sesje Rady Miejskiej odbędą się: 10 czerwca – uroczysta - 
                              wręczenie medali „Za Zasługi dla Gminy Miasta i Gminy Ostrzeszów” 
                              i 29 czerwca br. – ostatnia przed wakacjami. 
                           Z okazji 16-lecia samorządu (27 maja) złożył radnym i pracownikom Urzędu  
                           Miasta i Gminy życzenia  
 
Do p-ktu 15-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXXV 
                           sesji Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła 15 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 142o. 
 
 
 

                   Sekretarz                                                                                              
obrad XXXV sesji Rady Miejskiej 
 
         Arkadiusz Suchanecki 

 
 
 

 


